

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De transmettre au Conseil pour référence à la Commission de Législation.

26.—(29765) Soumise une interpellation de M. l'échevin Létourneau, en date du 11 novembre courant, concernant la reconstruction du Poste de Police et de Feu du quartier St-Henri.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: D'informer le Conseil que cette question est à l'étude.

27.—(28377) Soumis un rapport de l'Architecte de la Ville, daté le 16 novembre 1915, concernant les travaux de construction de la maison du gardien et des écuries à l'Île Ste-Hélène, dont M. Chs. Bénard avait obtenu le contrat.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: 1° De donner à l'entrepreneur, conformément au contrat, avis que vu sa négligence à terminer ses travaux pour le 15 novembre 1915, la Ville lui enlève le contrat, et qu'elle fera exécuter la balance des travaux à même l'argent qu'elle a en mains;

2° D'autoriser l'Architecte de la Ville et l'Assistant-Surintendant des Parcs, à l'Île Ste-Hélène, de faire exécuter tous les travaux non terminés, dans le plus court délai possible, conformément aux plans et devis;

3° D'autoriser l'Assistant-Surintendant des Parcs à l'Île Ste-Hélène de prendre possession immédiatement de la maison du gardien et des écuries, sans toutefois nuire à la complétion des travaux.

Le tout sous la direction du Département en Loi.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que la séance du Bureau, pour les affaires de routine, soit ajournée à mercredi, le 17 courant, à 11 heures a.m. et à 4 heures p.m., pour l'étude du budget.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: To refer the same to the Council, for reference to the Legislation Committee.

26.—(29765) Submitted a question put by Ald. Létourneau on the 11th November instant, concerning the reconstruction of the Fire and Police Station in St. Henry Ward.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To inform the Council that this question is under consideration.

27.—(28377) Submitted a report from the City Architect, under date of 16th November 1915, concerning the works in connection with the erection of a dwelling for the caretaker of St. Helen's Island and of stables on said Island, the contract for which was awarded to Mr. Chs. Bénard.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: 1° That the contractor be notified, in accordance with the contract, that, owing to the fact that he has failed to complete the works for the 15th November 1915, the City takes away the contract from him, and that it will have the balance of the works performed ex-
sum of money in its possession;

2° That the City Architect and the Asst.-Superintendent of Parks, at St. Helen's Island, be authorized to have all the unfinished works performed within the shortest possible delay, in accordance with the plans and specifications;

3° That the Asst.-Superintendent of Parks, at St. Helen's Island, be authorized to immediately take possession of the caretaker's house and the stables, without, however, interfering with the completion of the works.

The whole under the direction of the Law Department.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the meeting be adjourned until Wednesday, the 17th instant, at 11 o'clock a.m., for routine business, and at 4 o'clock p.m., to consider the budget.

L. N. SENECAI,
Secretary.